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Van:    
Verzonden: maandag 3 februari 2025 09:25 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
CC:   
Onderwerp: Pro Forma Bezwaarschrift LVO/NOVO college (Domeinvergadering 4 feb!) 

 

 

Geachte,   

 

Dinsdag 4 februari vindt een Domeinvergadering plaats bij de gemeente Maastricht over de 

LVO plannen. Graag willen we deze mail onder uw aandacht brengen, met het verzoek deze 

mail per ommegaande/nog vandaag te delen met Johan Pas en alle aanwezigen in de 

raadsvergadering.  

 

Bij voorbaat hartelijk dank! 

Aan: wethouder Johan Pas, de overige leden van het college van Burgermeester en 

wethouders, de gemeenteraad van Maastricht 

 

Van: bestuur Buurtcomité Scharn-West 

 

Betreft: Pro forma bezwaar tegen het al dan niet tijdelijk vestigen van het NOVO college of 

een andere LVO vestiging in Scharn-West 

 

Geachte college van Burgermeester en Wethouders, geachte gemeenteraad,  

 

Via deze weg willen we u vragen om duidelijkheid te geven over de plannen met het 

schoolgebouw van de Nutsschool nadat KKC De Loper in gebruik wordt genomen. Tevens 

vragen we u of uitgesloten kan worden dat er leerlingen van het voortgezet onderwijs in 

komen (inclusief NOVO). 

 

In onze brief aan de griffie d.d. woensdag 25 januari jl. hebben we aandacht gevraagd voor de 

vele, bij het publiek én gemeente onbekende stapeling van problemen die spelen in Scharn-

West. Daarbij uitten we naast deze zorgen óók zorgen over de plannen om het NOVO-college 

al dan niet voor langere tijd in Scharn-West te vestigen. Zoals uitvoerig uiteengezet in onze 

brief van 25 januari wordt onze kleine buurt nu al zwaar belast. In vergelijking met andere 

buurten is deze overbelasting buitenproportioneel te noemen. Als de gemeenteraad gaat 

besluiten om naast alle activiteiten die nu al ontplooid worden ook nog een (deel van het) 

NOVO college in onze buurt te vestigen, dreigt onze buurt nóg meer belast te worden. We 

vrezen dat onze buurt behoorlijk uit balans raakt. Dit is zowel voor het LVO maar zeker voor 

ons als bewoners een ongewenste toekomstperspectief.  
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De laatste jaren verschijnt steeds weer een ander plan waar we als buurt op moeten reageren 

om voor onze leefbaarheid te strijden. Woongenot hangt samen met de rust die bewoners 

ervaren. En een gemeente waar we op moeten kunnen bouwen. 

Toen de nieuwe schoollokalen van de Nutsschool in gebruik werden genomen, is aangegeven 

dat de lokalen op een eenvoudige manier omgebouwd kunnen worden tot woonruimte als de 

basisschool zou verdwijnen. Hoe heerlijk zou het zijn als de gemeente dat plan gewoon tot 

uitvoer zou brengen. Wellicht is het mogelijk om in de Nutsschool een combi te maken van 

wooneenheden voor jong en voor oud.  

 

In de plannen over het LVO, die door de gemeente zijn gepubliceerd, wordt nauwelijks iets 

vermeld over de locatie van het NOVO college. De website van het NOVO college zelf geeft 

aan dat vanaf augustus 2027 ca. 300 leerlingen worden gevestigd in het huidige gebouw van 

de Nutsschool. Echter verdere duiding ontbreekt.  

 

Ons als buurtcomité schetst de volgende verbazing: vanaf 2019 zijn we als buurtcomité in 

gesprek met de gemeente over de LVO plannen. Ondanks onze jarenlange contacten, horen 

we in één bijzin van een overleg met de gemeente en LVO met de Belangen Groep Groene 

Loper (BGGL) op 25 nov jl. van de plannen om 300 leerlingen van het NOVO college te 

plaatsen in de Nutsschool voor een periode van 4 jaar.  

Om meer duidelijkheid te krijgen over de plannen hebben we als buurtcomité contact gezocht 

met de gemeenten om een contactpersoon van het LVO te krijgen aan wie we onze 

inhoudelijke vragen konden voorleggen. Na herhaalde mailtjes en aandringen kregen we op 

31 januari jl. een teleurstellend antwoord van de heer Schmeits, programmamanager VO 

Maastricht. Dit luidde als volgt: ‘ Hartelijk dank voor uw e-mail en de gestelde vragen. Ik 

waardeer het dat u de tijd heeft genomen om de onderwerpen waar u bezorgd over bent met 

mij te delen. Op dit moment zijn we zoals u weet in afwachting van de besluitvorming over de 

locatie door de gemeenteraad van Gemeente Maastricht. Zodra dit proces is afgerond 

beantwoorden wij graag uw vragen.’  

Ook van de heer Pas, wethouder onderwijs, hebben we geen concrete informatie gekregen 

over de onderwijsplannen in Scharn-West. Hoe kan dat! Er wordt een besluit genomen over 

het middelbaar onderwijs in Maastricht, waarbij ten tijde van de besluitvorming voor één van 

de scholen niet wordt bekend gemaakt wat de exacte plannen zijn, en hoe zich deze 

verhouden tot de gevolgen voor de buurt, en tot eerder gemaakte afspraken. Dit is 

Burgerparticipatie versie 0,0.  

 

De situatie is urgent voor onze buurt. We zouden graag met de fracties in gesprek willen over 

de situatie in Scharn-West en de veelheid van uitdagingen in en rondom onze buurt. Samen 

zouden we graag willen nadenken over de woonbestemming van de Nutsschool en over 

alternatieve locaties voor het NOVO college.  

 

Met vriendelijke groet, 

  

Bestuur Buurtcomité Scharn-West 

 

"DISCLAIMER gemeente Maastricht"  

"De informatie in dit bericht is uitsluitend bestemd voor de persoon of personen aan wie dit bericht is 

verzonden. Het bericht kan mogelijk vertrouwelijke informatie bevatten. Mocht dit bericht bij vergissing 

aan u zijn toegezonden, stuurt u het bericht dan s.v.p. retour afzender en verwijdert u het bericht uit uw 

bestanden. Het is, zonder onze toestemming, niet toegestaan de u toegezonden informatie te publiceren, te 



bewerken of verder te verspreiden. In het bericht mogelijk naar voren gebrachte informatie en ideeën zijn 

in de eerste plaats des schrijvers en vormen niet zonder meer de mening van de gemeente Maastricht."  

 


